
   

 

         

          

Särskilt yttrande 
 

3. Årsanalys 2023 Tekniska nämnden – Fastighets- och gatukontoret 037 
 

Vänsterpartiet är i huvudsak nöjda med den presenterade årsanalysen. Vi har dock framfört några 
synpunkter som vi menar är värda att låta följa kommande arbete med årsanalyserna. 
 
Ett 
Samtliga kommunfullmäktigemål har uppfyllts under 2023. Förutom ett, som enligt vår uppfattning är 
otroligt viktigt. 
”Malmö ska genom planering av staden verka för att minska segregation.” 
Som orsak till bristande uppfyllelse anges “vikande konjunktur och hög ränta och inflation”. 
 
I förklaringen på sidan 6 i Årsanalysen menas dessutom att nämndens viktigaste verktyg för att 
motverka segregation är  
“att åstadkomma ett blandat bostadsbyggande, bygga bort barriärer och verka för goda livsmiljöer i hela staden”  
samt att  
“en framgångsfaktor är ett nära samarbete med bostadsbranschens aktörer”. 
 
Ekonomi och samarbete med bostadsbranschen kan inte ensamt vara avgörande för om och när 
Tekniska nämnden och förvaltningen ska verka för att minska segregationen. Inför kommande 
målbeskrivningar måste nämnden även ange andra värden viktiga för att motverka segregation. 
 
 
Två  
Ett av de uppdrag som Vänsterpartiet fick gehör från “styret” i budgetprocessen 2023 handlar om  
specifika satsningar i investeringsarbetet 
“Särskilt prioritera investeringar i socioekonomiskt svaga delar av staden” 
 
Förvaltningens slutsatser i årsanalysens bilaga 10 är bra. Men, vi saknar redovisning och resonemang 
kring hur det fortsatta arbetet ska konkretiseras. Och hur ser en tidplan ut? 
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